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Formål: 
At de mange personer fra trafikbranchen, som vi har været i kontakt med gennem de seneste 6 år siden 
vores forenings start, får mulighed for at henvende sig personligt og få indtryk af vores indsatsområde. 
Herunder om det er noget der har budskab til deres eget virkefelt indenfor branchen. 

Fremgangsmåde: 
Udstillingsstand, 6 m2, bestykket med nogle af vore mest benyttede oplysningsmaterialer, samt bemandet i 
pauserne af skiftevis foreningens direktør Ullaliv Friis og landsformand Mikael le Dous. 

Vigtigste resultater: 
Vi får et stigende antal henvendelser fra unge studerende inden for trafik eller journalistik, som beder om 
vores bistand med det ene eller andet. Samtidig er der en vis træghed fra de veletablerede aktører i 
trafikbranchen mht. om der er nye tider på vej, jf. Torben Nøhrs 8. pointe: ”Vi ansætter sociologer i stedet 
for ingeniører”. 

Vi håber vor deltagelse med en oplysningsstand dels kan udbrede kendskabet til de lette trafikanters 
behov, som vi ser dem, samt vise at vi gerne står til rådighed med bistand. 
  

 


